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جباری: ملوان انتحاری بازی می کند
سکوت مدیران استقلال نشانه خوبی 

نیست

پیشکسوت باشگاه استقلال با بیان اینکه آبی 
پوشان نمایش خوبی برابر نفت داشتند گفت: 
ملوان تیم قدرتمندی است و آبی پوشان باید 
برابر این تیم هوشیار باشند تا عنوان قهرمانی 

را به خود اختصاص دهند.
در  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در  جباری  علی 
خصوص پیروزی برابر نفت و صعود به فینال 
برابر  قبولی  قابل  نمایش  استقلال  گفت: 
ارائه داد.  از خود  بازی خوبی  و  نفت داشت 
و  شناخته  را  استقلال  بازیکنان  کاملاً  جباری 
از آنها به خوبی بازی می گیرد او آماده ها را به 
زمین می فرستد و اسم ها برایش مهم نیستند. 
استقلال بازی روانی مقابل نفت انجام داد و 
مزد برتری خود را هم گرفت. اگرچه نفت هم 
اما  استقلال داشت  برابر  قبولی  قابل  نمایش 
تجربه آبی ها بیشتر بود و نفت نتوانست برابر 

استقلال موفق باشد.
ملوان حریف سرسختی خواهد بود

پنجشنبه  که  فینال  دیدار  در خصوص  وی 
بدون  گفت:  شد  خواهد  برگزار  جاری  هفته 
حریف  یک  به  استقلال  بگویم  باید  تعارف 
کرده  برخورد  انگیزه  با  و  جوان  سرسخت، 
است. ملوان با نفت تفاوت زیادی دارد. این 
تیم با بازیکنان جوانی که دارد فقط به برد برابر 
به  را  جام  می خواهد  و  می کند  فکر  استقلال 
انزلی ببرد. مازیار زارع به دنبال کسب افتخار 
برای  اگر موفق شود  و  ملوان است  تیم  برای 
مردم انزلی به محبوب ترین چهره تبدیل خواهد 
شد بنابراین ملوان با تمام قوا و انتحاری بازی 
خواهد کرد تا بتواند قهرمان جام حذفی شود.

جباری به دنبال ترکیب ایده آل است
شرایط  خصوص  در  استقلال  پیشکسوت 
آبی پوشان برای دیدار برابر ملوان گفت: آبی ها 
با برد برابر نفت آبادان شرایط روحی و روانی 
خوبی پیدا کرده تا در چند روز باقی مانده تا 
فینال تمرینات خوبی را پشت سر گذاشته و 
آماده فینال شوند. جباری می داند بازی سختی 
تک  عملکرد  باید  او  داشت  خواهد  رو  پیش 
تک بازیکنان ملوان را آنالیز کند تا بر اساس 
پیدا کند. یک  شرایط حریف ترکیب اصلی را 
نکته مهم در عملکرد جباری این است که او 
به اسامی نگاه نمی کند و هرکس آماده باشد را 
به میدان خواهد فرستاد. مسعود جوما نیمکت 
نشین حالا تبدیل به یک گلزن برای استقلال 
و  جباری  می دهد  نشان  موضوع  این  و  شده 
همکارانش بخوبی بازیکنان را زیر نظر دارند و 
می دانند چه بازیکنانی آمادگی کامل دارند و 

می توانند در ترکیب اصلی قرار بگیرند.
سکوت مدیران استقلال خوب نیست

جباری با انتقاد از عملکرد مدیران استقلال 
آنها  سکوت  و  انتقالات  و  نقل  فصل  در 
تیم ها در  گفت: متأسفانه در حالی که همه 
مدیران  هستند  لیگ  بهترین های  حال جذب 
استقلال سکوت عجیبی دارند و مرتب وعده و 
وعید می دهند به بعد از جام حذفی و هواداران 
نگران  آرامش دعوت می کنند. هواداران  به  را 
وضعیت تیم هستند. درست است که فینال 
جام حذفی مهم است و تیم باید آرامش داشته 
شفاف  مردم  با  می توانند  حداقل  اما  باشد 
که  کارهایی  از  را  هواداران  و  کنند  صحبت 
انجام داده اند مطلع کنند. این سکوت همه را 
نگران کرده است و هواداران نمی دانند تکلیف 
استقلال برای فصل بعد چه خواهد بود و چه 

اتفاقاتی قرار است رخ دهد.
هدف قهرمانی است نه انتخاب ورزشگاه

به  استقلال  اعتراض  خصوص  در  جباری 
چمن  اینکه  در  گفت:  اراک  در  فینال  انجام 
بازی خوب خیلی مهم  انجام  برای  با کیفیت 
اصل  مهمترین  قهرمانی  به  رسیدن  اما  است 
بهتر  که  برود  اصفهان  به  بازی  اگر  است. 
خواهد بود اما اگر این اتفاق نیفتاد و بازی در 
ورزشگاه اراک برگزار شد بازیکنان باید با تمام 
وجود مقابل حریف بازی کنند تا دل شکسته 
هواداران  چون  ببخشند  التیام  را  هواداران 
فصل بسیار سختی را سپری کرده و بی صبرانه 

منتظر قهرمانی در جام حذفی هستند.

کامران، برنده انتخابی حساس 86 کیلوگرم
جانشین حسن یزدانی انتخاب شد!

جوان  رقیب  برابر  پیروزی  با  قاسمپور  کامران 
و جویای نام خود در انتخابی تیم ملی، صاحب 

دوبنده وزن 86 کیلوگرم شد.
به گزارش ورزش سه، صبح دیروز انتخابی وزن 
پوش  ملی  معرفی  برای  آزاد  کشتی  کیلوگرم   86
این وزن در مسابقات جهانی 2025 کرواسی بین 
کامران قاسمپور و ابوالفضل رحمانی برگزار شد و 
در نهایت این قاسمپور بود که با برتری 3 بر یک 
توانست خودش را به عنوان جانشین حسن یزدانی 

در این وزن معرفی کند. 
کامران قاسمپور که چند سالی به خاطر حضور 
حسن یزدانی در وزن 86 کیلوگرم پشت خط مانده 
بود، در سال های اخیر تصمیم گرفت در وزن 92 
کیلوگرم رقابت کند؛ انتخابی که موفقیت آمیز بود 
و او را به دو مدال طلای جهان در این وزن رساند.

اما یکی، دو سال اخیر برای کامران قاسمپور پر 
از فراز و نشیب بود. این کشتی گیر جویباری که 
اتفاقا رفیق قدیمی و دوران کودکی حسن یزدانی 
هم محسوب می شود، بعد از یک مصدومیت جدی 
نتوانست برای المپیک هم خودش را به خوبی آماده 
کند و در وزن 97 کیلوگرم موفق نبود. او که بعد از 
المپیک در مسابقات جهانی اوزان غیرالمپیکی هم 
شرکت کرد، با شکست مقابل دو اسطوره کشتی 
جهان یعنی عبدالرشید سعداله یف و دیوید تیلور 
به مدال نرسید تا برای سال جدید با یک برنامه ریزی 

جدید وارد تشک شود.
به غیبت حسن  توجه  با  و  کادرفنی  توصیه  با 
برای  او  خواسته  و  مصدومیت  دلیل  به  یزدانی 
تغییر وزن، کامران قاسمپور بعد از سال ها بار دیگر 
تصمیم به بازگشت به وزن 86 کیلوگرم گرفت. او 
برخلاف اعلام اولیه در جام تختی شرکت نکرد تا در 
نهایت مبارزه اش برای انتخابی تیم ملی با حریف 
جوان و جویای نامش به خانه کشتی و یک دیدار 

رودررو کشیده شود.
کامران قاسمپور امروز در یک کشتی حساس 
و جام  آسیا  قهرمان  ابوالفضل رحمانی  مقابل 
تختی قرار گرفت. قبل از کشتی پژمان درستکار 
به هر دو کشتی گیر هشدار داد که اگر کشتی 
بدون رد و بدل شدن فن تمام شود، مبارزه تکرار 

خواهد شد.
کشتی با برتری نسبی کامران آغاز شد و بعد از 
یک امتیاز که به خاطر اخطار داوران به ابوالفضل 
جویباری  آزادکار  رسید،  قاسمپور  به  رحمانی، 
توانست با یک زیرگیری دیدنی که تخصص خاصی 
در آن دارد، وقت اول را 3 بر صفر به سود خود 

تمام کند.
در تایم دوم در حالی که قاسمپور در پی نگه 
داشتن کشتی و کنترل حریف بود، رحمانی هم 
کاری از پیش نبرد و حملات بی وقفه او به در بسته 
خورد. فقط داوران یک امتیاز به خاطر دفاع مطلق 
کامران قاسمپور به حریف دادند و در نهایت کشتی 

3 بر یک با برتری کامران به پایان رسید.
دوبنده  صاحب  قاسمپور  کامران  ترتیب  بدین 
تیم ملی در وزن 86 کیلوگرم شد تا بعد از 8 سال 
کسی به جز حسن یزدانی در این وزن به مسابقات 

جهانی اعزام شود.
یزدانی  پشت خط حسن  که سال ها  کامران 
مانده بود، حالا می تواند در غیاب او و البته دیوید 
تیلور خودش را برای سومین طلای جهان اما این 
بار در یک وزن المپیکی آماده کند. بدون شک 
او ماموریت سنگینی به عنوان جانشین حسن 
کرواسی   2025 جهانی  مسابقات  در  یزدانی 

خواهد داشت.

 پس از مسابقات قهرمانی جهان صورت 
گرفت

صعود فرجی و شهسواری در 
رنکینگ جهانی تنیس روی میز

با انتشار رنکینگ برترین پینگ پنگ بازان دنیا 
پس از پایان رقابت های قهرمانی جهان، بنیامین 
فرجی صعود 27 پله ای و ندا شهسواری صعود 

5۴ پله ای در رتبه بندی جهانی داشتند.
به گزارش ایلنا، رتبه بندی هفته بیست و دوم 
سال 2025 میلادی منتشر شد و نوشاد عالمیان 
کاپیتان تیم ملی کشورمان با صعودی یک پله 
همچنان  و  گرفت  قرار  دنیا  جایگاه 7۴  در  ای 
صدرنشین بازیکنان ایرانی در رنکینگ دنیا است.
بنیامین فرجی پس از پیروزی مقابل حریف 
اسلواکیایی در مسابقات قهرمانی جهان، 27 پله 
صعود کرد و در جایگاه ۱3۴ دنیا قرار گرفت و 
جایگاه دومین پینگ پنگ باز برتر ایران را از نوید 

شمس گرفت.
نوید شمس با 5 پله تنزل در مکان ۱۴5 دنیا و 
نیما عالمیان با 6 پله سقوط در جایگاه ۱۴7 دنیا 

قرار گرفتند.
همچنین امیرحسین هدایی نفر پنجم پینگ 
پنگ بازان ایران در رتبه بندی با یک پله سقوط 

در مکان 232 دنیا قرار گرفت.
در بخش بانوان نیز، کاپیتان ندا شهسواری 
با بردی که مقابل حریف قزاق خود در قهرمانی 
جهان بدست آورد با صعودی چشمگیر ، 5۴ پله 

ارتقا یافت و به مکان ۱6۱ دنیا صعود کرد.
همچنین الینا رحیمی با یک پله صعود جایگاه 
مهشید  داد،  اختصاص  خود  به  را  دنیا   3۱6
قرار  مکان 325  در  صعود  پله  سه  با  اشتری 
گرفت و شیما صفایی با یک پله تنزل در مکان 

۴3۱ قرار گرفت.

تمرینات تیم ملی فوتبال ایران برای دو بازی مانده 
از مرحله انتخابی جام جهانی 2026 در حالی آغاز 
شده است که ایران صعود خود به جام جهانی را 
و کره شمالی  با قطر  تقابل  تا  قطعی کرده است 

حالت تشریفاتی پیدا کند.
می خواهد  تنها  نه  نویی  قلعه  امیر  حال  این  با 
صعود زودهنگام تیمش در اذهان بماند بلکه بهبود 
جایگاه ایران در رنکینگ فیفا نیز برای او اهمیت پیدا 
کرده است. قلعه نویی هم باید منتقدانش را وادار 
به سکوت کند و هم باید در خصوص صحبت های 
مطرح شده از سوی مهدی ترابی داخل رختکن هم 

تصمیم گیری کند.
به گزارش مهر، در شرایطی که تیم ملی فوتبال 
قطر  برابر  دیدار حساس خردادماه  برای دو  ایران 
و کره شمالی آماده می شود، یکی از غایبان بزرگ 
اردوهای اخیر مهدی ترابی است بازیکنی که اگرچه 
هیچ  بدون  اما  بود،  دعوت شدگان  بین  در  نامش 
توضیح رسمی و بدون اطلاع رسانی به کادر فنی در 

اردو حاضر نشد.
غیبت بدون علت

پس از گذشت سه روز از غیبت بی دلیل ترابی، 
کادر فنی تیم ملی تصمیم گرفت بازیکن دیگری را 
به اردو فرا بخواند. این گونه بود که محمدحسین 
ایران،  فوتبال  روزهای  این  آماده  وینگر  صادقی 
جایگزین ترابی در اردو شد. موضوعی که البته با 
دلخوری آشکار کادر فنی و شخص امیر قلعه نویی 
همراه بوده اما او هرگز فکرش را هم نمی کرد ترابی 

قرار است با مصاحبه ای جنجالی طغیان کند.
من نماینده یک گروه ناراحتم!

ترابی در خصوص عدم حضورش در اردوی تیم 
ملی ایران برای بازی های خردادماه گفت: متأسفانه 
ملی،  تیم  اردوی  به  دعوت  ملاک های  و  آیتم ها 
ملاک های ورزشی و واقعی نیست و آیتم های جهانی 
که بر حسب این آیتم ها بازیکن ها به تیم های ملی 
در همه جای دنیا دعوت می شوند بر محیط ورزشی 
ما حاکم نیست، بلکه یک سری رفتارهای شخصی 
از جمله چشم و ابَروی من و دیگری ملاک دعوت 
هست که نتیجه اش شده یک عمر حسرت مردم 
عزیزمان و شرمندگی ما بازیکنان در مقابل مردمی 

که هزار درصد حق دارند.
بازیکن تأثیرگذار تراکتور تبریز که فصل گذشته 
با پیراهن این تیم و همچنین قبل از آن در ترکیب 
پرسپولیس یکی از بهترین ها بوده است ادامه داد: 
شما بگویید چه دلیل فنی وجود دارد که من الان 
نماینده  من  نه!  قبلی  اردوی  ولی  شدم،  دعوت 

گروهی هستم که شرایط من را دارند.
بازیکن، سالار است یا باندباز آقای قلعه نویی؟

امیر قلعه نویی وقتی سکان هدایت تیم ملی ایران 

را برای دومین بار بر عهده گرفت در خصوص بازیکن 
سالاری گفت: بله! من بازیکن سالار هستم. بازیکن 
نیمکت  روی  )سرمربی(  که شما  باشد  باید سالار 
مبارزه  بازیکن محوری  با  باید  اما  بنشینید  راحت 
کنید. هر چقدر کاربلد باشید تا لب خط است. باید 
بازیکن سالاری را تقویت کرده و به آن قوت ببخشیم 
اما بازیکن محوری نداشته باشیم. برای بازیکنان نیز 
به  کاری  برایشان مشخص شد.  و  کردم  صحبت 
گذشته ندارم و از این به بعد را صحبت می کنم. 
هم  که  می دانند  کرده اند  کار  من  با  که  آنهایی 
رفیقشان هستم و هم روی اصول خودم می مانم. 
تعدادی  سلطنت  از  صحبت هایش  با  ترابی  حالا 
تیم  متوالی  اردوهای  به  دعوت  در  خاص  بازیکن 
ملی می گوید تا بار دیگر موضوع حکمرانی یک باند 
مخوف در رختکن تیم ملی روی لیست هم مطرح 
شود که قطعا می تواند تبعات بسیار سنگینی برای 
قلعه نویی داشته باشد. باندی که پیش از این نیز 

شایعه خط زدن احسان حاج صفی، رامین رضائیان 
و اصرار روی دعوت از کریم انصاری فرد را دارد.

الگوی نورالهی؛ برخورد جدی قلعه نویی با بازیکنان 
بی نظم

در ذهن کادر فنی تیم ملی، هنوز خاطره تصمیم 
جنجالی درباره احمد نورالهی زنده است. بازیکنی 
که به دلیل عدم تمکین از دستورات کادر فنی و 
مسائلی انضباطی از تیم ملی کنار گذاشته شد و 
فرصت  دیگر  امارات،  لیگ  در  وجود درخشش  با 
دید  باید  نکرد. حالا  پیدا  را  ملی  پیراهن  پوشیدن 
همین سناریو برای مهدی ترابی هم تکرار می شود؟ 
بازیکنی که سال هاست در سطح اول فوتبال ایران 
حضور دارد، اما غیبت بدون مجوز در اردوی تیم 

ملی، می تواند برایش گران تمام شود.
قلعه نویی بی خیال می شود؟

با شناختی که از امیر قلعه نویی وجود دارد، او 
اهل مماشات با بازیکنانی که نظم تیمی را زیر پا 

می گذارند، نیست. مربی باتجربه تیم ملی نشان 
داده نظم برایش خط قرمز است؛ چه ستاره  باشید 
چه نیمکت نشین. از این رو اگر ترابی در روزهای 
آینده توضیح قانع کننده ای ارائه نکند یا بابت غیبت 
خود عذرخواهی رسمی نداشته باشد، احتمال حذف 
او از برنامه های آینده تیم ملی کاملاً جدی خواهد 

بود.
با وجود استعداد فنی بالای مهدی ترابی، مسیر 
از  سخت تر  بسیار  حالا  ملی  تیم  به  او  بازگشت 
گذشته شده است. در شرایطی که رقابت در پست 
از همیشه است،  وینگر و هافبک هجومی داغ تر 
حتی کوچک ترین لغزش ها هم می تواند منجر به 
حذف از فهرست نهایی جام جهانی شود اما حالا 
قلعه نویی نه تنها باید برخورد قاطع با معترضان 
داشته باشد بلکه باید با بازیکنان قدیمی تیم نیز 
خیلی جدی تر رفتار کند تا اینگونه مقابل هر ابهامی 

سکوت کند.

ه علیرضا بیرانوند مدعی شد عارف آقاسی راهی پرسپولیس شده 
است.

به گزارش ورزش سه، موضوع انتقال عارف آقاسی به پرسپولیس 
یا استقلال و همچنین تمدید قرارداد با تراکتور به سوژه اصلی نقل 
و انتقالات تابستانی لیگ برتر تبدیل شده است. او بعد از دو فصل 
حضور در جمع سرخپوشان تبریزی، اعلام کرد که در حال مذاکره با 
سایر تیم های لیگ برتر است و قصد دارد برای آینده خود یک تصمیم 

حرفه ای بگیرد.
تصمیم حرفه ای، کلیدواژه امضای قراردادی است که بیشترین عدد را 
داشته باشد یا در آینده بازیکن تاثیر مثبت بیشتری بگذارد و شانس او 
برای حضور در تیم ملی و انتقال به خارج کشور و یا استمرار بازی در 

سطح اول را بیشتر کند.
برای عارف آقاسی البته این یک فرصت طلایی بود. خصوصا اینکه 
او بعد از حضور در فولاد، استقلال و تراکتور بهره مالی مورد نظر را 
نداشت و البته برای یک مدافع نیز کمتر چنین شانسی پدید می آید که 
حالا برای او و محمد دانشگر و حسین کنعانی ایجاد شده است. البته 
آقاسی در دو فصل گذشته روزهای بسیار خوبی را برای خود رقم زده و 
لیگ بیست و چهارم نیز همراه با دانیال اسماعیلی فر، تنها بازیکنی بود 

که 30 حضور را در ترکیب تیمش به ثبت رسانده بود.
در مورد آینده او تا این لحظه هیچ شواهد و اخبار مشخص و قطعی 
وجود ندارد اما جالب اینکه شب گذشته سرنوشت او در یک برنامه زنده 
تلویزیونی، از زبان همبازی اش اعلام شد. جایی که علیرضا بیرانوند 

در برنامه فوتبال برتر اعلام کرد آقاسی به پرسپولیس خواهد پیوست.
این یک خبر جالب و قابل توجه برای هواداران فوتبال بود. بنا بر 
گفته بیرانوند، علت عدم تمدید قرارداد آقاسی با تراکتور، به دلخوری او 

از فصل گذشته برمی گردد. جایی که در ابتدای لیگ بیست و چهارم، 
ابتدا عارف به دنبال افزایش دستمزد و سپس تمدید قرارداد بود و سپس 
باشگاه بارها برای تمدید با او باب مذاکره را باز کرد که در نهایت این 

بازیکن با زیرکی همه چیز را به تعویق انداخت.
اما در حالی که علیرضا بیرانوند خبر از حضور او در پرسپولیس، دیگر 
دوستان نزدیک عارف در تراکتور، خبر متفاوتی می دهند: استقلال! 
البته باتوجه به اعلام عمومی بیرانوند، طبعا نقل قول او بازتاب و اعتبار 
بیشتری دارد اما به هر حال همین تفاوت نظرات در بازیکنان نزدیک به 

آقاسی نشان می دهد، هنوز مقصد او مشخص نیست.
استقلال بعد از ناکامی در خرید دانشگر و پرسپولیس بعد از شکست 
در فصل بیست و چهارم، هر دو انگیزه زیادی برای انجام این انتقال 
دارند و شاید این دربی نقل و انتقالاتی، منجر به افزایش دستمزد 
پیشنهادی هم بشود. جالب اینکه آقاسی از ۴8 ساعت پیش تلفن خود 
را به روی مدیران باشگاه ها بسته و همه چیز را به توافق با نماینده خود 

موکول کرده است.
اگرچه پرسپولیس باتوجه به مذاکرات اولیه شانس بیشتری برای این 
انتقال دارد اما استقلال هم آخرین زور خود را خواهد زد تا عارف را به 
این تیم برگرداند. البته اگر بگوییم تراکتور هم در تلاش است تا مذاکره 

جدیدی را آغاز کند، بی راه نگفته ایم.
نکته مهم اینکه عارف هنوز در گروه واتساپی بازیکنان تراکتور حضور 
دارد و باتوجه به ابراز علاقه جدید باشگاه برای تمدید، ممکن است در 

نهایت انفاق دیگری رخ دهد.  
به هر حال تا وقتی قراردادی امضا و رونمایی انجام نشود، به هیچ 
خبری نباید اطمینان کامل کنید. خصوصا اینکه در پنجره جاری، حتی 

واریز پیش پرداخت هم منتج به انجام انتقال نشده است.

هشدار به قلعه نویی درمورد »باند« تیم ملی

چهکسیبازیکنانتخابمیکند؟
صحبت های مهدی ترابی در مورد دخالت برخی افراد در انتخاب بازیکنان تیم ملی شائبه بازیکن سالاری یا وجود »باند« در این تیم را تقویت می کند تا 

سلامت کاری امیر قلعه نویی و همکارانش زیر سوال برود.

شمارشمعکوسبرایتوافق،امضا،معارفهبزرگ ترین قرارداد زندگی عارف آقاسی!

ترابی: متأسفانه 
آیتم ها و 

ملاک های 
دعوت به 

اردوی تیم 
ملی، ملاک های 

ورزشی و 
واقعی نیست و 

آیتم های جهانی 
که بر حسب 

این آیتم ها 
بازیکن ها به 

تیم های ملی در 
همه جای دنیا 

دعوت می شوند 
بر محیط 

ورزشی ما حاکم 
نیست

رسانه لهستانی در گزارشی به علاقه دوباره پرسپولیس به علی قلی زاده و البته صحبت های 
این بازیکن درخصوص پیشنهاد سرخ پوشان پرداخته است.

به گزارش ورزش سه، علی قلی زاده بازیکنی است که طی پنجره های نقل و انتقالاتی اخیر، 
از گزینه های جدی  باشگاه پرسپولیس شنیده شده و همواره یکی  بارها نامش در اطراف 
سرخپوشان برای تقویت خط هافبک به شمار می رفته است. با این حال، داشتن قرارداد رسمی 

با باشگاه لخ پوزنان لهستان مانع اصلی و بزرگ در راه پیوستن او به پرسپولیس بوده است.
در حالی  که قلی زاده در ابتدای فصل گذشته کمتر فرصت بازی پیدا می کرد و شرایط دشواری 
را پشت سر می گذاشت، اما در ادامه موفق شد نظر مثبت کادر فنی را جلب کند و به یکی 
از بازیکنان کلیدی و تأثیرگذار در ترکیب لخ تبدیل شود؛ تا جایی که نقش مهمی در قهرمانی 
این تیم ایفا کرد و حتی در میان کاندیداهای کسب عنوان بهترین هافبک فصل لیگ لهستان 
قرار گرفت. با این حال و با پایان فصل در لهستان و آغاز پنجره نقل و انتقالاتی تابستانی، 
بار دیگر شایعات درباره بازگشت قلی زاده به فوتبال ایران و حضور در پرسپولیس قوت گرفته 
است. ملی پوش ایرانی که به نظر می رسد شخصاً نیز علاقه مند به بازگشت به ایران و پوشیدن 
پیراهن پرسپولیس بوده، در نهایت تصمیم گرفت در لخ پوزنان باقی بماند و برخلاف بسیاری از 

پیش بینی ها، فصلی درخشان را تجربه کرد و با این تیم به قهرمانی رسید.
اکنون رسانه ای لهستانی گزارشی مفصل درباره آینده این بازیکن منتشر کرده و از علاقه 
دوباره پرسپولیس به جذب قلی زاده پرده برداشته است. در همین گزارش، مصاحبه ای از 
قلی زاده منتشر شده که او در آن درباره پیشنهاد رسمی پرسپولیس و احتمال این انتقال اظهار 

نظر کرده است.
رسانه transfery با تیتر: علی قلی زاده به یک انتقال پر سر و صدا فکر می کند: »دوست 

دارم آنجا بازی کنم؛ تیمی فوق العاده است« در این گزارش نوشته است:
علی قلی زاده یکی از مهره های کلیدی لخ پوزنان بود؛ تیمی که فصل را با قهرمانی در لیگ 
لهستان به پایان رساند. در لحظات حساس فصل، شایعاتی درباره پیشنهادهایی از باشگاه 
پرسپولیس پیرامون این بازیکن 29 ساله مطرح شد. خود قلی زاده نیز به صراحت تأیید کرده 

که به این انتقال فکر می کند.
این بازیکن ایرانی زمانی کاملاً از چشم ها افتاده بود. فصل اول حضور او در پایتخت منطقه 
ویلکوپولسکا بسیار ناامیدکننده بود. مصدومیت مزمن زانو باعث شد که او نتواند به خوبی با 
شرایط جدید تطبیق پیدا کند و تازه در ماه اکتبر موفق به انجام نخستین بازی اش شد. با این 

حال، ارزشش را داشت که به او زمان داده شود.
قلی زاده در فصل اخیر که به تازگی به پایان رسیده، یکی از بازیکنان کلیدی لخ بود. او در 
طول 33 بازی موفق به زدن 8 گل و ثبت 6 پاس گل شد و در پایان توانست قهرمانی در لیگ 
لهستان را جشن بگیرد. در هفته های اخیر، شایعات زیادی درباره آینده این بازیکن 29 ساله 
منتشر شده است؛ شایعاتی که عمدتاً به علاقه شدید باشگاه پرسپولیس، قهرمان ۱6 دوره لیگ 

برتر ایران، مربوط می شود.
قلی زاده در یک نشست خبری که روز دوشنبه برگزار شد، تأیید کرد که واقعاً از یک باشگاه 

ایرانی پیشنهاد دریافت کرده است. او تأکید کرد که این انتقال برایش بسیار جذاب است.
او گفت: »در لخ واقعاً احساس می کنم که در خانه هستم. ما قهرمان شدیم و از این موضوع 
خوشحالم. البته که پیشنهادهایی از ایران داشتم. ایران کشور من است و دوست دارم آنجا 
بازی کنم چون حس فوق العاده ای در آنجا دارم. اما در حال حاضر با لخ پوزنان قرارداد دارم و 

به چیز دیگری فکر نمی کنم. هنوز یک سال دیگر از قراردادم باقی مانده است.«

قلی زاده ادامه داد: »پرسپولیس تیم فوق العاده ای در ایران است و میلیون ها هوادار دارد. 
همان طور که دیگر تیم ها هم همین وضعیت را دارند، مثلاً تراکتور که حالا قهرمان شده. 
سرمربی فعلی تراکتور، مربی سابقم در تیم ملی است. طبیعتاً دوست دارم دوباره در ایران 
بازی کنم، به ویژه برای پرسپولیس، اما فعلاً قراردادم با لخ پابرجاست و تمرکزم روی همین 

تیم است.«
در ایران، صحبت ها درباره بازگشت احتمالی این بازیکن 29 ساله بسیار جدی دنبال می شود.

قلی زاده: یک سال دیگر با لخ قرارداد دارم
واقعاًدوستدارمبرایپرسپولیسبازیکنم

واکنش دانشگاه آزاد به اظهارات بیرانوند؛ دکترای فیزیولوژی نداریم
خرم آباد - رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد خرم آباد به اظهارات »علیرضا بیرانوند« مبنی بر داشتن مدرک 

تحصیلی دکترای فیزیولوژی واکنش نشان داد و گفت: ما در مقطع دکترا این رشته را نداریم.
محمدرضا جابر انصاری در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به ادعای »علیرضا بیرانوند« دروازه بان تیم 
تراکتور مبنی بر داشتن مدرک تحصیلی دکترای فیزیولوژی از دانشگاه آزاد اسلامی واحد خرم آباد، اظهار 

داشت: ما در دانشگاه آزاد اسلامی واحد خرم آباد مقطع دکترا رشته فیزیولوژی ورزشی نداریم، نه تنها در این 
رشته، بلکه در حوزه تربیت بدنی و علوم ورزشی در مقطع دکترا هیچ گونه رشته تحصیلی نداریم.

ایشان دانشجوی  ایشان در مقطع کارشناسی ارشد در حال حاضر دانشجو هستند،  وی عنوان کرد: 
فیزیولوژی در مقطع ارشد هستند و هنوز نه دفاع کرده اند و نه فارغ التحصیل شده اند.


